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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till närings- och innovationsminister Mikael Damberg (S)

2014/15:737 Exportlicenser

I Sverige så har vi företag som exporterar ammunition för jakt- och sportskytte. 
Enligt uppgift så får de inte exportlicens för att exportera sina varor till Serbien. 
Enligt samma källa så är det tydligen så att andra EU-länder säljer till Serbien 
och att företag som tillverkar liknande ammunition i Serbien exporterar till 
Sverige.

Jag vill därför fråga ministern varför företag i Sverige inte kan få exportlicens 
till Serbien för ammunition som används i jakt – och sportskytte?

………………………………………

Krister Örnfjäder (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Annalena Hanell

Från Riksdagsförvaltningen
2015-07-17
Besvaras senast
2015-07-31 kl. 12.00


